

Faculty of Nursing

Faculty Vision:

The Nursing Faculty at the British University in Egypt strives to become a pioneer in the fields of Nursing Education, Scientific research, and community service.

تطمح كلية التمريض الجامعة البريطانية في مصر أن تكون رائدة في مجال تعليم التمريض والبحث العلمي المتطور وخدمة المجتمع.

Faculty Mission:

The Nursing Faculty at the British University in Egypt seeks to graduate distinctive calibers with competitive efficiency on the local, national, and international levels. This is achievable through the implementation of transnational educational programmes, scientific research and community service that would contribute to sustainable development and the continuous improvement of the faculty's programmes and calibers while adhering to the standards of educational quality

تسعي كلية التمريض الجامعة البريطانية في مصر إلى أعداد خريجين متميزين بكفاءة تنافسية علي المستوي المحلي والإقليمي والدولي من خلال تطبيق برامج تعليمية مشتركة دولياً ، وتقديم بحوث علمية وخدمات مجتمعية متميزة بما يساهم في التنمية المستدامة والتطوير المستمر لبرامج وقدرات الكلية بما يتفق مع معايير جودة التعليم.

Taha Adel
28/2/2023



Faculty Strategic goals:

- Qualifying high quality professional Nursing calibers able to provide Nursing care following Egypt's health sector recognized standards.
- Promoting health and quality of life by preparing qualified and knowledgeable graduates who can provide nursing care in various health and community settings.
- Preparing distinguished programs that assists the graduate to acquire effective problem solving and communication skills.
- Endorsing the graduates' ability to lead and respond to change.

- تأهيل كادر تمريض محترف ذو جودة عالية تمكّنه من تقديم الرعاية التمريضية طبقاً للمعايير المعترف بها في القطاع الصحي في مصر
- تعزيز الصحة وجودة الحياة عن طريق إعداد خريجين ذو كفاءة ومعرفة قادرين علي تقديم الرعاية التمريضية في مختلف المؤسسات الصحية والمجتمعية
- إعداد برامج متميزة تساعد الخريج علي اكتساب العديد من المهارات الإبداعية وحل المشاكل ومهارات التواصل
- تمييز الخريج بالقدرة علي قيادة التغيير والإستجابة له

Fahma Adel
28/2/2023

